
Is er voor beekpassage De
Beerze geen betere oplossing
dan de variant Ecologie en
Recreatie met een verhoogde
ligging van het viaduct?

Er is nog geen definitieve keuze gemaakt voor het ontwerp van beekpassage De

Beerze. Dit is de variant waar de deelnemers aan de Bestuurlijke

Begeleidingsgroep zich op 27 februari 2019 unaniem achter hebben geschaard.

Daarmee is er zowel bestuurlijk draagvlak voor de variant Ecologie en Recreatie,

als ook draagvlak bij de betrokken natuurorganisaties en Wandelnet.

Uitwerking variant Ecologie en Recreatie 

Zaken die nu worden uitgezocht voor de variant Ecologie en Recreatie zijn of de

verlaging van het maaiveld haalbaar is, welke onderdoorgangsbreedte mogelijk

is en hoeveel dit precies kost. Op basis van de resultaten werken we het

ontwerp verder uit. Daarna volgt meer informatie.
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VOLGENDE ITEM 
Rijkswaterstaat heeft eerder vermeld

dat er groene geluidschermen zouden

komen bij Oirschot en ...
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